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USBORNE BOOKS & MORE 

  BOOK FAIR Our WeChat 

智勝學院暑期班第一期 Usborne 書展 

ADVANCE ACADEMY SUMMER CAMP SESSION I 
June 13 to June 14, 2016 from 11am to 4pm  

6/13 中午至 6/14 下午四點, 網路也可訂購直送到府 
 

Usborne Books & More carries over 1800 non-commercial titles that are educational and entertaining 
for infant to teenager. They are the most exciting, engaging, and educational books on the market with 
numerous awards today. These books are high quality, innovative, lavishly-illustrated that kids love to 
read. You are invited to come and shop during the first two days of the summer camp (or online) to 
stock up the summer reading literature for your children!  
 
Usborne Books & More 出版超過 1800本非商業的童書, 從嬰兒到青少年, 從教育類參考書到各種活動書

及小說類, 包含許多得獎書籍, Usborne的圖書品質高、涉獵廣、印刷精美、繪圖吸引孩子, 可讓您的孩

子暑期閱讀收穫更多也更有樂趣。歡迎您在暑期班的頭兩天來暑期班書攤購買或網路訂購。 

       

 

You can also start browsing and shopping online through JULY 8, 2016 via 

https://u4355.myubam.com/281362 (即日起可通過此網路連結瀏覽與訂書) 

Thank you for supporting our Book Fair! 
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